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Faculty:                                                       :كلية 

Department:     :قسم 

 

going effort to assess and improve our undergraduate -As part of our onNote to Students: 

programs, we would like to have your feedback on the quality of education, skills, and 

attitude that you have achieved during your study of this course. 

كجزء من جهودنا المستمرة لتقييم برامج البكالوريوس لدينا وتحسينها ، نود أن نتلقى ملاحظاتك حول جودة ملاحظة للطلبة: 

 اء دراستك لهذه المساق.التعليم والمهارات والسلوك الذي حققته أثن

Please notice that the result of this survey is for the sole purpose of assessment and 

improvement of our programs. It has nothing to do with your evaluation of the instructor 

 لا علاقة له بتقييمك للعضو هيئة الدريس نتيجة هذا الاستطلاع هي لغرض وحيد هو تقييم وتحسين برامجنا.

For each of the abilities, attributes, and skills listed below, please check the 

appropriate box that corresponds to the extent you feel the class has helped you to 

achieve during the semester. 

لكل من القدرات والسمات والمهارات المدرجة أدناه ، يرجى تحديد المربع المناسب الذي يتوافق مع المدى 

 .الذي تشعر فيه أن المساق قد ساعدك على تحقيقه خلال الفصل الدراسي

 جامعة آل البيت
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        Assessment by Students Courseمن قبِل الطلبة                                                         دراسي مساق ييمنموذج تق

 .Course Name    2  اسم المساق الدراسي 

 .Credit Hours (Practical, Theoretical)   3 نظري( الساعات المعتمدة )عملي، 

 .Academic Year/Semester 4 السنة الدراسية/ الفصل الدراسي لطرح المساق الدراسي 

 

 Course Coordinator/other منسق المساق الدراسي/ المدرسينّ الآخرين

Instructors 

5. 

 Face to Face تعلم وجاهي ⊡  :Type of Teachingنوع التعلم 

            Blended (⊡2:1    ⊡1:1    ⊡1:2)     تعلم مدمج ⊡ 

 Online عن بعد ⊡ 

6. 
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   Course Outcomes (COs)مخرجات المساق                                                     .1

 Upon successful completion of the course, student will be able to: 
 :عند الانتهاء بنجاح من المساق ، سيكون الطالب قادرًا على
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CO1       Include Your CO’s here                                              ضع مخرجات المساق هنا       

CO2       
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Please feel free to provide any further comments on this course and make suggestions on 

ways that the contents and/or delivery of this course could be improved. 

ملاحظات حول هذه المساق وتقديم اقتراحات حول الطرق التي يمكن بها تحسين لا تتردد في تقديم أي من فضلك، 

 محتويات و / أو تقديم هذا المساق

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

_____________________________________________ 

 


